
 

 

 

Medlem af Folketinget Astrid Krag (S) har den 5. april 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. S 1032 til ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 1032: 

”Hvad, mener ministeren, er årsagen til, at en tredjedel af kommunerne har valgt ikke 

at søge puljen til etablering eller genetablering af køkkener på plejehjem?” 

 

Svar: 

Det kan jeg af gode grunde ikke give den fulde forklaring på. Der kan være tale om lo-

kale prioriteringer, og der er også kommuner, der har givet udtryk for, at puljeopsla-

get ikke passede i deres planlægning.  

 

Det er aftalt med partierne bag finanslovsaftalen at give kommunerne en ekstra 

chance gennem et genopslag, så projekter, som kommunerne eventuelt ikke har kun-

net nå at få søgt til i første runde, får en fornyet mulighed for at komme i betragt-

ning. 
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